Úkoly – Anglický jazyk Kumstát
práce od 27.4 do 1.5. 2020

6. ročník -1.skupina
Tento týden se podíváme na třetí stupeň přídavných jmen. 
V angličtině se mu říká SUPERLATIVE. Z minulého týdne víme, že přídavná jména se dají stupňovat – tedy například česky HEZKÝ-HEZČÍ-NEJHEZČÍ, nebo KRÁSNÝ-KRÁSNĚJŠÍ-NEJKRÁSNĚJŠÍ. Zmínili jsme pouze jak se vytváří 2. stupeň. U krátkých přídavných jmen přidáváme koncovku ER – tedy např. NICE – NICER (HEZKÝ – HEZČÍ). Dnes k tomu přidáme i stupeň 3.
zápis
Superlatives – 3. stupeň přídavných jmen (jednoslabičných)

Tvoří se pomocí určitého členu the a přidáním koncovky -est
Například: NICE – NICER – THE NICEST
I am the oldest member in my family.
Anaconda is the longest snake in the world.
A cheetah is the fastest animal in the world.

NEZAPOMÍNEJTE PŘÍDAVÁT URČITÝ ČLEN : THE !!Velmi častá chyba žáků!

Mrkněte na toto video, vše přehledné a snadno pochopitelné.
https://www.youtube.com/watch?v=KpzrmoW_gwc

To by nebyla angličtina, abychom neměli nějaké vyjímky!

Pozor na nepravidelné tvoření těchto přídavných jmen! Ty se zkrátka musíte naučit a zapamatovat.
GOOD		BETTER		THE BEST (dobrý, lepší, nejlepší)
BAD			WORSE		THE WORST (špatný, horší, nejhorší)
FAR			FURTHER		THE FURTHEST 

2. a 3. stupeň přídavných jmen pomocí more a most

More a the most se používá v případě víceslabičných přídavných jmen, kromě těch, která končí na -y


	Přídavné jméno
	2. stupeň
	3. stupeň

	interesting
	more interesting
	the most interesting

	expensive
	more expensive
	the most expensive

	intelligent
	more inteligent
	the most intelligent



Příklad:
expensive – more expensive – the most expensive
drahý-dražší-nejdražší


Dále str. 58/1  - mrkněte na slovní zásobu týkající se počasí

Dále vystupňujte tato přídavná jména do sešitu:

handsome, cool, short, big, high, important, difficult, cheap, small, beautiful!!!
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